
Goedenavond,  

Ik ben Mariël Jolink en wil u danke voor de tijd vanavond. 

Waarom sta ik hier vanavond? 

Om op te komen voor mijn privacy!!! 

Ik snap dat dat er woningen moeten komen, maar ik vind dat het 

wel belangrijk is dat dit gebeurd met respect voor elkaar. 

Toen  wij Ruud en ik het huis op de Kallestraat 35 kochten, hebben 

wij van te voren vernomen, en dit is ook duidelijk gezegd, dat er in 

de toekomst woningen gebouwd zouden worden. 

Maar aan de zijkant van ons zou er niet gebouwd gaan worden 

ivm geluidscirkel van de Schutterij, omdat deze aan ons perceel 

grenst. 

Wij hebben het huis gekocht in de veronderstelling dat dit ook zou 

uitgevoerd worden. 

Omdat wij ook op zoek waren naar een huis met wat privacy en 

groen om ons heen. 

Maar nu krijg ik het bestemmingsplan te zien, en daar staan 

opeens 3 huizen gepland binnen de bewuste cirkel schutterij! 

Dus weg privacy! 

Dan wordt er tijdens de Raadsvergadering vermeld dat er tijdelijke 

(be)woningen niet geplaatst mogen worden ivm de geluidscirkel 

schutterij. 

Waarom dan wel permante bewoning! 

Wat ons was gezegd dat dit naast ons perceel niet zou gebeuren. 

Helaas moet ik dit nu allemaal alleen verwoorden en ondergaan 

dit omdat Ruud niet meer onder ons is! 

Op het bestemmingsplan staan 3 huizen direct aan mijn perceel 

grenzend 

 Terwijl er duidelijk gezegd was dat er geen woningen naast ons 

perceel gebouwd zouden worden. 



En dit worden ook nog woningen gebouwd in de vrije sector. 

Waar is überhaupt nog mijn privacy met 5 woningen aangrenzend 

aan mijn perceel! 

Als wij dit toen hadden geweten hadden wij het huis op de 

Kallestraat nooit aangekocht. 

Ook zouden de bomen die er nu staan als lucifer houtjes 

omgezaagd gaan worden ivm woningen. 

Waarom zouden deze oude bomen moeten wijken voor 

woningen. 

Wij hebben al meerdere jaren gevraagd om deze bomen bij te 

houden ivm overlast op dak van ons huis! Maar dit kon niet want 

dan zouden de bomen hun model verliezen. 

Maar nu zo te zien op het plan worden ze niet meer als waardevol 

beschouwd. 

Ook het kruispunt wat in de planning ligt Kallestraat/ Groelsstraat is 

voor mij ook niet wenselijk ivm extra verkeers overlast.. 

En ook bovendien wordt het dan ook een gevaarlijke 

verkeerssituatie. 

Echter wanneer de Raad anders zal beslissen zal ik blijven 

opkomen voor mijn privecy en mijn weg vinden naar onder 

andere de Raad van State! 

Dank voor u tijd 

 

 

 




